
 
 
 

Protokoll styrelsemöte 4/2024 

 

Tid: 18 april 2024 kl. 19.00 

Plats: Teams 

 

Närvarande: Mats Wicander, Jan Helgesson, Maritha Nordström, Maria Blomkvist, 

Martina Berglund, Solveig Marklund, Palle Werdelin, Robin Arnmark, Marie Ellinge.  

Agneta Pettersson från punkt 5.4  

 

Frånvarande:  

 

Gråade punkter behandlades inte 

 

1.Mötet öppnas.  

– Genomgång av dokumenten Förtroendeuppdrag i SHCF samt SHCFs policy för 

uppförande. 

Ordförande Mats Wicander öppnade mötet och hälsar alla välkomna. 

 

2. Val av Sekreterare och Justerare för mötet 

Sekreterare: Maritha 

Justerare: Maria 

 

3.Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes    

 

4. Föregående protokoll 

Fg protokoll är utskickat 

 

5. Konstituering 

 

5.1 Styrelsens ansvar 

Dokument förtroendeuppdrag samt policy 

 

5.1.2 Konstituering 

 

5.1.3 Ekonomisk konstituering (nedan text standardformulering) 

Till att teckna Svenska Hundkapplöpningssportens Centralförbunds, 802010-4397, firma 

utsågs, (ordf) Mats Wicander personnummer och (vice ordf) Jan Helgesson, 

personnummer samt (kassör) Solveig Marklund personnummer var för sig. Vid deras 

frånvaro tecknas firman av två ordinarie ledamöter ur styrelsen och då två i förening. 

Attester utföres av firmatecknarna var för sig. Kassören Solveig Marklund, 

personnummer tecknar ensam för Svenska Hundkapplöpningssportens räkning samtliga 

konton hos Nordea samt 

Plusgirot. Vid kassörens frånvaro tecknar (ordf) Mats Wicander och (vice ordf) Jan 

Helgesson var för sig dessa konton. 

Kassören registreras också som deklarationsombud med åtkomst till Svenska 

Hundkapplöpningssportens Centralförbunds skattekonto. 

Betalningar över 3000 kronor ska attesteras av ordförande Mats Wicander. 

Denna punkt anses justerad med omedelbar verkan. 

 

 



 
 
 

 

5.1.4 Arbetsfördelning inom FS 

- GDPR ansvarig, Maritha  

- Tävlingsansvarig, Mats, messengergruppen Maria 

- Registeransvarig tävling/resultat, Mats, Bosse L, Kenth P 

- Registeransvarig registrering nya hundar, Agge, Martina 

- Framtidsgruppen, Janne 

- Bangruppen, Palle 

- Hemsideansvarig/Kommunikation, Agge 

- SM-ansvarig, Janne 

- Internationella relationer, Mats 

- Utbildningsansvarig, Marie 

- Domaransvarig, Mats 

- Statistik, Mats (Kenth P) 

 

6. Rapporter 

A. Ledningens rapport, MW, MN 

Nationella dopingkommittén har inkommit med en skrivelse gällande att de vid 

genomgång av SHCFs delar i Nationellt dopingreglemente för hund sett att vissa delar i 

vår text behöver justeras. 

FS beslut: Vi gör ändringarna enligt dopingkommitténs instruktioner samt återkopplar 

till dem när det är klart. Det ändrade reglementet kommer också att publiceras på 

hemsidan. 

     

B. Tävlingsansvarig, MW, MB 

-Beslutas att fastställa förslaget för Årets hund 2024 vilket kommer att publiceras på 

hemsidan 

-Nivåer för elithundsdiplom för Whippet kommer att beslutas efter att vi har tagit fram 

statistik. 

-Vi kör Whippet/Greyhound Leauge även i år. Maria tar på sig att göra 

sammanställningarna 

-Mats rapporterar från tävlingsledarmötet i tisdags. Bland annat gicks regler för inbjudan 

igenom, diskussion kring 3-hundarslopp, hur många lopp per dag som är lämpligt mm 

-Dispens 2-dagarstävling för Whippet kvarstår under säsongen 2024.  

• Det måste gå 4 veckor mellan varje tillfälle en hund får tävla under två dagar  

• De tävlingshelger som är markerade med rött i tävlingskalendern förväntas det att 

arrangerande sällskap erbjuder namngivna lopp för Whippet  

• Utvärdering ska göras efter säsongen. Förra säsongen var meningen att det skulle 

bli en utvärdering men det blev så få hundar som startade 2 dagar i rad att det 

inte var lönt att utvärdera testet. 

 

C. Framtidsgruppen, JH 

Tyvärr har bara 6 sällskap skickat in sina uppdaterade handlingsplaner och de har fått 

feedback på dem, några har riktigt fina planer. 

Skellefteå, Norrbotten, GHS och Cimbria har inte skickat in. 

 

D. Banansvarig, PW 

De banor som redan är igång ska inkomma med sina egenkontroller, enligt nya 

protokollet (som är publicerad på hundkapp.se) så snart som möjligt. 

Bangruppen ska kalla till ett möte för att göra planering för fördelning av banbesiktningar 

mm 



 
 
  

E. Hemside- och kommunikationsansvarig, AP 

 

F. Registeransvarig tävling/resultat, MW 

 

G. Registeransvarig registrering nya hundar, AP, MB 

Det har börjat rulla in många registreringar av nya hundar, tränarlicenser mm  

 

H. GDPR-ansvarig, MN 

 

I. Utbildningsansvarig,  

 

J. Domaransvarig, MW 

Domarutbildningar pågår  

 

7. Styrelsens arbete 

 

7a. SM 2024 JH 

-Planering SM 2024 löper på bra 

-7HS har ansökt om SM 2025 - avvaktas med beslut om tilldelning utifrån hur upplägget 

för framtida SM kommer att se ut. Bordläggs till nästa möte. 

 

8. Ekonomisk rapport.  

Strax över 213 000 i kassan 

Beslutas att skicka blommor till Theres som tack för hennes gedigna arbete med registret 

för hundar, medlemmar, licencer m.m i många år samt arbetet i styrelsen. 

 

9. Skrivelser  

9.4.1/2024 Tilläggsförslag avseende Banbesiktning och publicering. B-Å 

Johansson 

FS svar: Bangruppen tar med sig förslaget till sitt kommande möte. 

10. Övriga frågor 

Förslag för utformning av Elitdiplomen har inkommit från Lena Höglund.  
FS återkommer i frågan. 
 

11. Kalendarium 2023 

Nästa möte är den 23 maj 19.00 

 

12. Mötets avslutande 

Ordförande Mats tackade alla för deltagande och avslutade mötet 


